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  - Kao neko ko radi sa decom, generalno podržavam sve vrste sportova među mladima,   tako
da samim tim podržavam i sport u državi. Iskreno, više se razumem i volim i pratim košarku, ali
smatram da i fudbal u našoj zemlji treba da napreduje i ide prema nečemu boljem, kao i svi
drugi sportovi.
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